
Zápisnica zo zasadnutia Valnej hromady Mestských lesov s. r. o.  
    zo dňa  30.07. 2010 
 
Prítomní :       MUDr. Vladislav Laciak – primátor mesta  
                         Ing. Bohuš Hudaček – konateľ MsL RV  
                         Ing. Ján Lach  – člen DR  
   Ing. Štefan Manko – člen DR                          
   Samuel Tomášik – člen DR  
                         
Program :       1. Otvorenie  
   2. Výsledky hospodárenia za II. Q. 2010, resp. za I. polrok 2010 
              3. Rôzne 
   4. Záver  
 
1. Otvorenie  
 
 MUDr. Vladislav Laciak  v mene Valnej hromady privítal  všetkých prítomných 
a zahájil dnešné zasadnutie Valnej hromady  
 
 
2. Výsledky hospodárenia za II. Q. 2010 a I. polrok  - vyhodnotenie oproti plánu  
 
  Konateľ spoločnosti predložil vypracované vyhodnotenie hospodárenia na Mestských 
lesoch Rožňava s. r. o. za II. Q. 2010 resp. za I. polrok. Plánovaný výsledok bol 7480- € , 
skutočné výsledky dosiahli 12.809,24 €, čo je takmer dvojnásobok plánovaného.  Výsledky za 
I. polrok 2010 sú vo výške 30.271,23 €  ( plánované bolo 8.000,-  €)  
 Je to jednak v dôsledku menšieho objemu prác pestovnej činnosti, ( pestovná činnosť bude 
pokračovať v III. Q. resp. na jeseň – jesenné zalesňovacie práce ) ,  jednak v lepšom 
zhodnotení drevnej guľatiny a takisto menšej ťažby drevnej hmoty oproti plánu.  
 Valná hromada  po prejedaní materiálov vyjadruje spokojnosť nad dosiahnutými 
výsledkami a     s c h v a ľ u j e  výsledok hospodárenia za II. Q. 2010.  
 
3. Rôzne 
  
  V bode „ Rôznom „  bola Valná hromada informovaná  o nových nájomcoch 
piliarskej výroby v areáli mestských lesov, ktorí nastúpili 01.07.2010 za rovnakých 
podmienok, aké boli súčasťou verejno – obchodnej súťaže, ktorá bola neúspešná, nakoľko sa 
do nej nikto neprihlásil.  Zmluva sa podpísala na obdobie dvoch rokov.  
 Valná hromada  b e r i e   n a    v e d o m i e  vypočuté informácie a  
d o p o r u č u j e  informovať Valnú hromadu písomnou formou  o nových nájomcoch 
piliarskej výroby a následne dať na vedomie  Mestskému zastupiteľstvu v najbližšom 
zasadnutí MZ   
 
 
4. Záver  
 Po vyčerpaní všetkých bodov dnešného zasadnutia  Valnej hromady sa primátor mesta 
poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VH.  
Zapísala : Ibolya Véghová  
 


